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Dagsorden for skolebestyrelsesmøde den 3. november 2022 kl.18.15 – 20.15 af-
holdes på skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
 
 

1. Valg af ordstyrer: 
Brian blev valgt. 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde (1 bilag) 
 

3. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

 
4. Informationer fra  

• Ledelsen 
Information om nyligt udkommet inklusionsrapport fra firmaet Komponent. 
Rapporten kommer som punkt og bilag på næste SB. 
Meddelelsesbogen er kommet fra start. Ikke alt er 100% klar, så hav lidt tål-

modighed. 
APV og ledelsesevaluering er sendt ud og der planlægges tid til at svare på 
evalueringen den 9. november, når der er personalemøde. 

Valgfag med EUC og ZBC er under arrangering til uge 5 og 6 2023. 

Ungeprofilen udfyldes på 7.- 9. årgang i december. 
Lejrskole fortsætter, og er fortsat til Berlin.  

Der er stillet forslag til afholdelse af diskofest for hele skolen. Der vil blive ar-
bejdet videre med forslaget. 
Orientering om et ønske om klasseskifte på nydannet årgang, og årsag til af-
slag. 
Udviklingen omkring arbejdsmiljøet i Overbygningen, efter samarbejde med 
erhvervspsykolog, har haft den ønskede effekt.  
Terminsprøver på 8. årgang rykkes tilbage til ”gammel” dato – ugen før 9. år-
gangs afgangsprøver. Årsagen er, at eleverne har behov for den faglige udvik-
ling fra januar til april for at give dem bedre forudsætninger for at løse opga-
verne i opgavesættene. 
 
Sygefravær:  

• Skolebestyrelsen 
Kommer der en udmelding om fælles blå mandag?  
Skolen vil skrive ud og bede om, at der afvikles én samlet blå mandag for, mi-
nimum, klassen og gerne årgangen, så klassen kan ”lukkes” den dag. Dato 
skal gerne fastlægges i så god tid, at lærerne kan planlægge derefter. 
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• Medarbejderne 
Der har væres diskofest og Halloween i SFO. Begge arrangementer har været 
succesfulde. 
Bemærkning om at fælles diskofest for hele skolen kan være en udfordring. 
 
Der er en del elever der er udfordret, og det bringes med ind i skolen, hvor det 
blandt andet presser lærerne.  
 
Der er et ønske om at lave sociale arrangementer i personalegruppen. 
 
Er der nyt om Ukraine situationen? Nej, ledelsen har ikke hørt nyt siden au-
gust. 
 

• Elevrådet 
Er kommet i gang med arbejdet. 

 
5. Forslag til ændringer i principperne skal drøftes og eventuelt godkendes. 1 bilag 

Der sættes en deadline for 2. skole/ hjemsamtal til senest 1. maj 
Det drøftes, om 9. årgang også skal have 2. skole/ hjem samtale. Der er enighed om, 

at det er en god idé. 
Godkendt med rettelser. 
 

6. Orientering vedrørende oplæg fra de 3 skolebestyrelser vedrørende Stevns Kommu-
nes besparelser 
Det bemærkes, om der kan indføres noget om medarbejdernes trivsel/ arbejdsmiljø. 

 
7. Eventuelt 

Der er en oplevelse af, at mange elever ikke kan færdes i trafikken, særligt omkring 
store køretøjer. Der efterspørges læring om blinde vinkler. 
Trafikpolitikken udsendes som en OBS. 
 
SB opfordres til at lave et opslag om trafikforholdene om morgenen på skolens P 
plads og omkring skolepatruljens arbejde. 
 
Ledelsen undersøger lygtekampagne.  
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 5. oktober 2022 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Louise Dyrholm-Pilegaard   Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________  

Inge Alterskjær   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Kim G. Rasmussen   Carl Hjortkjær 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Carina B. Andersen   Helle Kühl 

   

 
 

 

 
 
 


